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VÝSADBA KEŘŮ 
Celkem čtyři firmy sponzorovaly 
výsadbu více než 350 keřů na polní 
cestě do Předboje. Výsadbu provedlo 
skoro 40 lidí ze tří firem v rámci 
teambuildingu v průběhu dvou 
listopadových dnů. Více na stranách 
10 a 11.

Z obsahu

TRAMVAJ DO SEDLECE 
Tramvajová linka z Prahy do Sedlece 
přes Zdiby už nabírá podrobnějších 
obrysů. Více o tomto projektu na 
straně 9.

NOVINKY ZE SVAZKOVÉ ŠKOLY 
V rámci projektu svazkové ZŠ na 
Vodolce došlo k zásadnímu milníku. 
Byla podepsána smlouva o dílo na 
p r o j e k t o v o u d o k u m e n t a c i s e 
studiem, které se umístilo na 2. místě 
architektonické soutěže. Nyní 
probíhá příprava studie, která bude 
t v o ř i t z á k l a d p r o j e k t o v é 
dokumentace. Více na straně 7.
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ÚVOD / SPOLEČNOST

ážení a milí Břežaňáci, 

až budete číst toto číslo 
obecního zpravodaje, nejspíš 
už bude advent v plném 
proudu. Před koncem roku 
bývá o něco delší čas pro 
výrobu i dopravu zpravodaje, 

tak neumím přesně odhadnout, kdy do Vašich 
schránek nakonec doputuje. Pokud alespoň trochu 
včas, budu rád, když přijmete pozvání na některou z 
adventních akcí, které se v obci odehrají a jejichž 
přehled najdete níže.  

A v duchu blížících se Vánoc zmíním na tomto 
místě jeden dárek, který obec v předstihu dostala. Z 
Ministerstva pro místní rozvoj jsme obdrželi dotaci 
ve výši téměř 3,7 milionu korun, která bude využita 
na rekonstrukci ulic Lomená, Jirovcová a K Háji. 
Obyvatelé těchto ulic se tak v příštím roce dočkají 
nejprve trochu hluku a prachu při stavebních 
pracích a posléze zbrusu nových ulic, které, jak 
věřím, za trochu toho diskomfortu budou stát. 

Přeji Vám všem klidné adventní období, krásné 
Vánoce a vše dobré v novém roce! 

Váš starosta
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 rámci sdružení KORIDOR D8 z.s., jehož je 
naše obec zakládajícím členem, jsme získali 

dotaci na měření kvality ovzduší v obci. To začne 
od listopadu tohoto roku na třech předem 
vytipovaných místech v obci (v ulici K Dálnici, u 
obecního úřadu a u ČOV). Cílem je zmapovat 
kvalitu ovzduší v okolí dálnice D8 tak, abychom 
měli jistotu, že studie, které nám předkládají 
investoři (ať státní či soukromí) zohledňují všechny 
vnější vlivy. Rozptylové studie investorů toto 
negarantují a obec tak bude mít odborný podklad, 
aby po investorech požadovala doplnění ochrany 

občanů před znečištěným ovzduším (to se bude 
týkat např. rozšíření dálnice D8, ale i menších např. 
komerčních stavebních záměrů, které se v obci či 
jejím okolí mohou objevit). Do projektu je zapojeno 
celkem 22 obcí podél dálnice, jak ve Středočeském, 
tak i Ústeckém kraji. Odborným garantem projektu 
je Vysoká škola báňská – Technická univerzita 
Ostrava, která provede odborná laboratorní 
vyhodnocení naměřených dat a identifikaci zdrojů 
znečištění ze vzorků nasbíraných na určených 
lokalitách. Spoluúčast obce je v rámci přidělené 
dotace 20 tisíc korun, což je zanedbatelná částka 
oproti tomu, kolik bychom museli vynaložit peněz 
na dlouhodobý monitoring kvality ovzduší. 

V srpnu jsme definitivně převzali nové veřejné 
osvětlení, které je v LED technologii a jeho provoz 
je oproti stávajícímu velmi úsporný, další úsporu 
pak přinese snižování intenzity svitu během noci. 
Každý sloup je označen QR kódem, jehož načtením 

DĚNÍ V OBCI

lze jednoduše a 
rychle nahlásit 
p o r u c h u 
k o n k r é t n í 
lampy. 

N a p o č á t k u 
m ě s í c e z á ř í 
jsme na úřadě 
přijali více než 
4 0 z á s t u p ců 
v e d e n í 
i z r a e l s k é h o 
m ě s t a B e j t 
Džan a jeho 
zaměstnanců , kteř í během cesty Evropou 
načerpávají zkušenosti s lokální politikou. Město na 
severu Izraele má přes 13 000 obyvatel a je celé 
obýváno Drúzy, specifickou náboženskou 
komunitou obývající sever Izraele. Drúzové (kteří 
se sami neřadí ani mezi Araby, a samozřejmě 
nejsou ani Židy) mají samostatné náboženské 
postavení, avšak jsou loajálními obyvateli Státu 
Izrael (na rozdíl od izraelských Arabů). Návštěva to 
byla velmi zajímavá, kolegové se zajímali o provoz 
celé obce, o vykonávané agendy úřadu, o školství či 
sociální péči pro starší spoluobčany. Zajímalo je 
také, z jakých peněz je provoz obce hrazen, jaké 
jsou naše další příjmy a další specifika naší 
samosprávy (která je v řadě věcí odlišná od té 
izraelské, jak jsme se během debaty dozvěděli). Je 
bezpochyby zajímavé sledovat, jak se věci mají v 
různých částech světa. 

Začali jsme připravovat projekt na přístavbu 
sociálního zařízení v přízemí obecního úřadu. 
Vzhledem k tomu, že v nové budově úřadu nejsou 
toalety pro veřejnost (respektive měly být součástí 
2. etapy stavby, což byla přestavba starého úřadu, 
ale k tomu již nedošlo z mnoha důvodů), jsou 
všechny veřejné akce, které se tu odehrávají 
(zasedání, cvičení, kroužky, aktivity školy a další 
akce, kde se sejde více lidí), odkázané pouze na 1 
malou toaletu pro zaměstnance, která je umístěna v 
patře. A to není zrovna ideální. V rámci projektu tak 
vznikne na konci chodby v přízemí dvojice toalet a 
zázemí, které budou vyhrazeny pro veřejnost. Nyní 
jsme ve fází přípravy projektu, v příštím roce 
předpokládáme získání stavebního povolení. 

V září proběhlo letošní poslední promítání letního 
kina, i tento ročník se i přes ztížené podmínky 

Léto, podzim a počátek zimy v životě obce
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během stavby v parku velmi vydařil a návštěvnost 
byla solidní, zejména v červenci, kdy na Top Gun 
dorazilo 150 diváků! V organizaci letního kina 
budeme určitě pokračovat i příští léto, tentokrát už 
v prostředí nově zrekonstruovaného zámeckého 
parku. 

Během podzimu jsme také pracovali na rozšíření 
kamerového systému v obci, který sleduje 
vybraná veřejná prostranství. Nově byly kamery 
doplněny na místa s vysokou koncentrací osob 
nebo v místech, kde dochází k protiprávnímu 
jednání. Zároveň se řídíme doporučením policie, 
abychom postupně pokrývali i vjezdové a výjezdové 
trasy do/z obce tak, aby bylo možné sledovat 

DĚNÍ V OBCI

pohyby aut, např. z důvodu identifikace pachatelů 
trestné činnosti (vloupání, krádeže apod.). 

V září proběhlo veřejné zasedání zastupitelstva 
obce, které mimo jiné zvolilo nové členky školské 
rady naší školy za zřizovatele, kterými se staly paní 
Lenka Obstová a Markéta Slabá a nahradili tak pana 

Ladislava Fialu a Martina Hakaufa, 
kterým vypršel tříletý mandát ve 
školské radě. Školská rada se skládá z 
6 členů, kromě zástupců zřizovatele 
jsou tam také dva zástupci rodičů a 
d v a z á s t u p c i p e d a g o g i c k ý c h 
pracovníků. Zastupitelstvo také 
schválilo smlouvu o společném 
zadávacím postupu obce a Krajské 
správy a údržby silnic Středočeského 
kraje, kterým se připojujeme k veřejné 
zakázce na rekonstrukci silnice do 
Dolínku, neboť v rámci této stavby 
dojde i k rekonstrukci chodníku od 
školy směrem k Dolnímu zámku, obě 
a k c e s e t a k b u d o u s o u t ě ž i t 
dohromady, což by mělo přinést 
úsporu finančních prostředků, než 
kdybychom stavbu chodníku soutěžili 

jako samostatnou zakázku (o tyto malé 
zakázky totiž nebývá u firem příliš zájem a cena 
bývá značně nadsazená). 

Po více než 2 letech se nám podařilo u společnosti 
Alza vyjednat možnost umístění AlzaBoxu v naší 
obci. Po krizi s nedostatkem řidičů a drahých 
pohonných hmot v minulých letech společnost 
omezila vznik nových boxů, zejména v místech, kde 
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není dostatečně silná poptávka, což platí i pro naši 
obec. Nyní se otevírá nová možnost, a to díky 
sd í lení AlzaBoxu s da lš ími p řepravními 
společnostmi. Díky tomu může být AlzaBox 
dostatečně využíván a pro společnost je rentabilní. 
Do AlzaBoxu kromě Alzy budou doručovat např. 
PPL, Zásilkovna, GLS, DPD, WeDo nebo DHL, a bude 
umožňovat i odesílání, např. v případě Balíkovny. 
To vše 24/7, tedy bez jakýchkoliv omezení z 
hlediska času a možností vyzvednutí či odeslání 
zásilky. Navrhujeme AlzaBox umístit k obecnímu 
úřadu (oproti minulému návrhu, který jej umisťoval 
naproti bývalé hospodě) a to zejména z důvodu 
nutnosti přípojky elektřiny, která u úřadu je 
(naproti tomu zřízení nového odběrného místa u 

hospody je otázkou minimálně 1 roku). Snažili jsme 
se maximálně zajistit, aby výdejní box nenarušoval 
vzhled návsi a nedávno opravené budovy obecního 

DĚNÍ V OBCI
úřadu, se společností Alza jsme proto vyjednali, že 
na něm nebudou umisťovány žádné reklamy (jinak 
je to běžná součást provozu) a bude tak pouze v 
neutrální barvě se základním nápisem. Nyní 
probíhají přípravné práce k instalaci a řešíme 
nájemní smlouvu se společností Alza. Podle 
předpokladu by měl box fungovat do zimy tak, aby 
pokryl nadcházející období Vánoc, kdy je poptávka 
po doručovacích službách enormní. 

Od října má obec nového pracovníka, který se stará 
o údržbu obce. Získat na toto místo dobrého kolegu 
je čím dál složitější, tabulkový plat, který jen o něco 
málo převyšuje minimální mzdu, není nic, co by 
zájemce lákalo. Snažíme se to vyvážit alespoň 
drobným osobním ohodnocením, stravenkami a 
jistou časovou flexibilitou, doufáme proto, že nám 
kolega neodejde za lepším. Předchozí zaměstnanec 
údržby dostal hodinovou výpověď, protože se týden 
nedostavil do práce, bohužel i jeho výkon v 
posledních měsících měl výrazně klesající tendenci. 
Tímto se omlouváme, že údržba zeleně nebyla 
během léta úplně ideální, ale dělali jsme s panem 
místostarostou maximum, abychom to vlastními 
silami alespoň nějak udrželi.  

V listopadu došlo k opravě tlakové kanalizace v 
ulici Baštecká, která byla delší čas mimo provoz. 
Tato tlaková kanalizace je majetkem obce, nicméně 
provozovatel kanalizace VaK Beroun ji neměl v 
podkladech a dlouhodobě zde neprobíhala žádná 
údržba, obě čerpadla tak zřejmě před delší dobou 
přestala fungovat. Došlo k vyčištění celé jímky a k 
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osazení nových tlakových čerpadel. Abychom 
předešli problémům při provozu, jde zde 
instalováno zabezpečení, které při výpadku proudu 
či při zaseknutí čerpadel ohlásí tento problém na 
pohotovostní telefonní čísla. V této souvislosti 
důrazně upozorňujeme, že do kanalizace nepatří 
vlhčené ubrousky či dámské hygienické potřeby ani 
jiné podobné věci, které se nerozkládají. V případě 
tlakové kanalizace i malé množství takového 
odpadu vede k zaseknutí čerpadel a jejich 
poškození nebo úplnému zničení. Vyzýváme tak 
zejména obyvatele ulice Baštecká od křižovatky s 
ulicí Ke Studánce směrem do Baště včetně 
nájemníků obecních domů, aby si toho byli vědomi 
a do odpadu nesplachovali tento odpad. V opačném 
případě budeme muset všechny nemalé náklady na 
opravy nebo nákup nových čerpadel rozpočítat do 
stočného. Platí to i pro ostatní občany, které jsou 
napojeni na gravitační kanalizaci, neboť tento 
odpad se pak složitě odstraňuje i na čistírně 
odpadních vod. 

DĚNÍ V OBCI
V závěru listopadu jsme ve spolupráci s ostatními 
obcemi připravili vyjádření obce k záměru 
rozšíření dálnice na 3 + 3 pruhy v každém směru 
(aktuálně je záměr v procesu posuzování vlivu 
stavby na životní prostředí EIA). Nejsme proto 
rozvoji dopravní infrastruktury, ale je nutné, aby 
stát jako investor splatil všechny dluhy, které 
stavbou dálnice D8 u nás v obci vznikly. Jde 
zejména o nedostatečná protihluková opatření, 
které musí odpovídat svou kvalitou a účinností 
tomu, že v okolí dálnice žijí lidé, kteří si zaslouží 
stejné životní podmínky, jako ostatní. Tento 
problém jsme ve vyjádření zásadně akcentovali a 
budeme trvat na tom, aby protihluková opatření 
byly zásadní podmínkou pro jakýkoliv rozvoj 
dálnice D8 v našem katastru. To budeme opakovat i 
v dalších navazujících řízeních.  

Martin Hakauf, starosta 
Mikuláš Végh, místostarosta

Fotovoltaická elektrárna v obci?
bec během léta navštívil zástupce investora, 
který má v úmyslu v katastru obce postavit 

fotovoltaickou elektrárnu, a to na ploše cca 10 

hektarů. Nejprve si pro tuto elektrárnu vytipoval 
pole u silnice směrem na Bašť nebo pole mezi 
konírnou a kompostárnou u silnice na Předboj. To 
jsme odmítli s panem místostarostou okamžitě, 
protože umisťovat takové stavby v podstatě vedle 
zastavěné části obce opravdu nechceme, narušení 
krajinného rázu je totiž značné. Investor následně 
představil další možnost, a to pole vedle silnice II/
608 směrem k Aeru, za současným skladem spol. 
Geco. I tuto možnost všichni zastupitelé 
jednoznačně odmítli, neboť výhody pro obec 
(padaly nabídky na levnější elektřinu pro obecní 
budovy či případně občany obce, ale v zásadě 
investor nebyl schopen podlož i t úspory 
konkrétními částkami či procenty) zásadně 

převyšují nevýhody, ať už je to poškození 
krajinného rázu a zábor další zemědělské půdy, tak 
i např. kopání kilometru kabelu přes celou obec až k 
napojovacímu místu, které určuje ČEZ Distribuce. 

Vzhledem k tomu, že stát jde naproti této nové vlně 
budování fotovoltaických a větrných elektráren, je 
opakovaně přijímána legislativa, která jejich 
budování výrazně ulehčuje. Už nyní je možné 
umisťovat i mimo plochy, které územní plán určuje 
pro technické a průmyslové využití, tedy v podstatě 
kdekoliv mimo zastavěné území obce. Do budoucna 
má být jejich budování ještě jednodušší, a to 
zejména v případě územního a stavebního řízení, 
které by mělo být velmi zjednodušené a je tak 

otázka, zda obec vůbec bude mít možnost takovým 
stavbám ve svém katastru zabránit, nebo je 
minimálně omezit či regulovat. 

Martin Hakauf
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ěhem posledních měsíců intenzivně řešíme 
otázku svazkové školy na Vodolce. Svazek obcí 

Pode Vsí, jehož cílem je výstavba svazkové školy na 
Vodolce, a jehož je naše obec členem, se sešel za 
poslední dobu několikrát, celý projekt se totiž 
n e u s t á l e v y v í j í . N a z á k l a d ě v ý s l e d k ů 

architektonické soutěže svazek jednal s 
architektonickým studiem, které se umístilo na 1. 
místě, nicméně v rámci jednání nedošlo k podání 
nabídky ve stanoveném termínu a v souladu se 
zákonem bylo k jednání osloveno studio, které se 
umístilo na 2. místě (Studio Perspektiv s.r.o.). 
Během podzimu probíhaly jednání o ceně 
projektových prací, stále se pohybujeme v částce 
kolem 35 milionů korun jen za projektovou 
dokumentaci, což jsou obrovské peníze, které 
jednotlivé obce svazku budou jen stěží dávat 
dohromady. V otázce je v tuto chvíli i možnost 
úvěru, který by si vzal svazek a jednotlivé obce poté 
budou peníze splácet přímo svazku (tím bychom 
měli docílit i výhodnějších podmínek v bance). 
Vzhledem ke stavu státního rozpočtu nemáme v 
tuto chvíli od Ministerstva školství žádný příslib 
dotační podpory na samotnou stavbu školy, přičemž 
náklady na stavbu jsou odhadovány zhruba ve výši 
540 milionů korun. Je dost možné, že v 
následujících několika letech budou všechny 
dotační tituly do školství pozastaveny nebo zcela 
zrušeny. Bez nich nejsme schopni takovou stavbu 
realizovat. 

Ve svazku je ale nyní dohoda, že ačkoliv není úplně 
zřejmé financování projektu svazkové školy ze 
strany státu, sdruží obce svazku peníze ve výši 
zhruba 8 milionů korun (na naši obec připadá 
příspěvek zhruba ve výši 800 000 Kč), ze kterých se 

ŠKOLSTVÍ

bude financovat studie svazkové školy. Půjde o 
rozšířenou dokumentaci, v jejímž rámci dojde k 
vyjasnění nejen konstrukčních řešení stavby, ale i 
technologické části tak, aby navazující stupně 
dokumentací již na tuto studii pouze navázaly a aby 
jejich zpracování bylo co nejrychlejší.  

Připravujeme se tak na okamžik, 
kdy se snad finanční situace státu  
zlepší, případně se objeví jiná 
možnost f inancování našeho 
projektu. Pokud bychom v takové 
chvíli měli příslib finančních 
prostředků, nechceme ztrácet 
dlouhé měsíce či roky přípravou 
projektové dokumentace. Zda 
budeme po vypracování studie 
p o k r a čo v a t d o d a l š í c h f á z í 
projektové dokumentace zatím není 
rozhodnuto a bude to předmětem 
diskuse všech obcí ve svazku.  

Pokud se ale v následujících 
několika málo letech v otázce financí neposuneme 
dále, bude zapotřebí se zabývat i otázkou, jak řešit 
situaci s kapacitou základních škol, neboť škola na 
Vodolce jako spádová pro několik okolních obcí 

nebude mít možnost přijímat žáky nejen z naší, ale 
i dalších obcí. Je tak možné, že bude třeba 
přistoupit k hledání nějakého levnějšího řešení, jak 
tuto poptávku pokrýt – modulové školy, typizovaný 
projekt stavby apod. Podle demografické studie by 
poptávka měla kulminovat kolem roku 2028, v 
dalších letech by měla spíš klesat, zejména vlivem 
úpravy územních plánů obcí, které brzdí novou 
výstavbu pro bydlení. Pro tyto případy se nyní 
aktualizuje demografická studie nejen naší obce, 
ale i okolních, abychom měli představu, s jakými 
čísly máme v nejbližších letech počítat.  

Martin Hakauf

Novinky ze svazkové školy Pode Vsí v Odoleně Vodě
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DOPRAVA

Zabezpečení přechodů pro chodce a úprava návsi 
d o p r a v n í m i n ž e n ý r e m p ř i p r a v u j e m e 
zabezpečení příjezdu do obce ve směru od 

Klíčan a přechodů pro chodce u horní zastávky a v 
serpentinách. Přibude svislé (pozor, přechod pro 
chodce a snížení rychlosti na 30 km/h) i vodorovné 
dopravní značení (optická psychologická brzda, bílá 
klikatá čára), na příjezdu do obce uvažujeme i o 
instalaci ukazatele rychlosti.  

Podobně je zapotřebí vyřešit otázku parkování na 
návsi, neboť v poslední době se z místa stala jakási 
džungle plná 
aut, mnohé z 
nich tam stojí 
d l o u h o d o b ě 
bez pohybu, 
m o ž n á a n i 
n e j s o u 
p o j í z d n á , 
zkrátka není to 
úplně pěkný 
pohled a pro 
c h o d c e č i 
ř id iče, kteř í 
potřebují zajet 
n a h o r u z a 
h o s p o d u s e 
n á v e s s t á v á 
překážkovou 
d r a h o u . V 
prostoru návsi nebydlí lidé, kteří by neměli 
možnost parkovat na svých pozemcích, proto se 
domníváme, že řada aut ani nepatří občanům obce 
a jsou to různě odstavená auta (ať už nepotřebná 
nebo například z provozovny autoservisu), která na 

návs i opravdu nemaj í co dě la t . Naopak 
potřebujeme tu zajistit možnost parkování pro 
zaměstnance školy, pro rodiče, kteří ráno a 
odpoledne potřebují zaparkovat se svými dětmi, 
nebo pro zaměstnance obce. Pro všechny potřebné 
tu prostor nezbývá, parkuje se pak na chodnících, 
blokuje se prostor před školou nebo před úřadem, 
kde chodí i chodci, na které je třeba myslet 
především.  

Navrhujeme proto parkování na návsi upravit 
(konečné rozhodnutí je na policii a odboru dopravy 
v Brandýse nad Labem-Staré Boleslavi), a to tak, že 
zde budou vodorovným značením jasně určena 
jednotlivá státní, zbylý prostor pak bude pro 
parkování zakázán. Svislým značením bude část 
míst vyhrazena zaměstnancům školy a obce (pouze 
v pracovní dny; přes noc a o víkendu budou bez 
omezení tak, aby tato místa mohly využít např. 
návštěvy), část parkování bude omezena 1 hodinou 
a bude sloužit právě pro rodiče s dětmi či lidi, kteří 
směřují na nákup do obchodu. Pouze malá část 
návsi vzadu bude vyhrazena pro parkování bez 
omezení. Jde o přechodnou úpravu do doby, než 
dojde ke stavbě obecního domu, která počítá i s 
kompletní rekonstrukcí návsi, která by měla 

mnohem více sloužit jako odpočinkové místo a 
prostor vyhrazený chodcům, parkování bude 
vymezeno jen v okrajových částech návsi.  

Martin Hakauf
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 srpnu se v Klecanech konala schůzka 
dotčených obcí se zástupci Středočeského 

kraje a ROPIDu na téma tramvajové trati z 
Kobylis do Sedlece. Naší obce se tento 
záměr také týká, neboť autobusové linky z 
naší obce budou po dostavbě trati ukončeny 
na terminálu Sedlec, kde bude nutné 
přestoupit na tramvaj do Prahy. Tramvaj 
bude jezdit ve špičkách v intervalu cca 4 
minuty, mimo špičky cca 8 minut, trať bude 
obsluhovat primárně linka č. 17, v ranní a 
odpolední špičce bude ještě doplněna linkou 
č . 10. Přestup by mě l probíhat co 
nejjednodušeji, tedy výstup z autobusu 
přímo na nástupiště, bez zbytečných kroků 
navíc. 

I proto, že cesta do Prahy se nám stane 
méně komfortní kvůli dalšímu přestupu, 
požadujeme, aby tramvaj pro nás měla alespoň 
nějaké pozitivní efekty. Bylo přislíbeno, že 

zkrácením autobusových linek dojde k navýšení 
jejich frekvence tak, že z obce by linka 373 měla 
jezdit v intervalu 15-20 minut, tedy minimálně 3 
spoje za hodinu. To je obrovské zlepšení 
současného stavu a může přispět k většímu zájmu o 

DOPRAVA

hromadnou dopravu, který nyní naráží na dlouhé 
intervaly mezi jednotlivými spoji. 

V rámci výstavby terminálu Sedlec dojde také k 
celkové rekonstrukci kruhového objezdu na Staré 
poště, který bude zásadně zkapacitněn tak, aby 
nájezd i sjezd z dálnice D8 byl průjezdný bez kolon. 
To je důležité i proto, aby autobusy, které budou 
přijíždět a odjíždět z terminálu nestály v kolonách 
v obou směrech. 

Kraj zároveň připravuje prodloužení tramvajové 
trati z terminálu Sedlec pře Klíčany a Panenské 
Břežany až do Odoleny Vody. Aktuálně je v přípravě 
prověřovací studie, která by měla zjistit možnosti 
prostupu trati v poměrně hustě zastavěném území, 
předpokládá se, že by trať byla z velké části 
jednokolejná, aby prostup územím byl jednodušší 
(navíc se tam očekává delší interval spojů cca 7-8 
minut, které se tak mohou vyhýbat ve výhybnách). 
V rámci této trati je navržena zastávka Panenské 
Břežany, zahrádkářská kolonie, situovaná zhruba na 
konci ulice K Dálnice před podchodem pod dálnicí.

Tramvajová trať Kobylisy - Sedlec - Odolena Voda
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ještě růže šípková k tomu! Všechny tyto krásné 
keře jsme sázeli ve středu v naší oblíbené obci, 

a to do aleje stromů táhnoucí se podél klidné cesty 
v poli. 

Se dvěma partami nadšenců a dobrovolníků jsme 
vysadili celkem 126 keřů. Ráno jsme se sešli 
nejdříve se zaměstnanci firmy Linde Gas a.s. 
Instruktáž výsadby keře byla rychlá, a tak za dvě 
hodinky už měli 60 keřů v zemi. Keře jsme 
oplocovali proti místní divoké zvěři, která si tu na 
výhoncích keřů pochutnává. Celou dobu se nad 
námi honily mraky a na chvíli i vykouklo sluníčko. 
Déšť však dorazil až v dobrou chvíli, po táboráku a 
buřtech. Linde Gas se sázení účastnili poprvé, ale 
my věříme, že ne naposled. 

Druhá parta už byli naši věrní dobrovolníci a 
podporovatelé z firmy Credendo. Jsme rádi, že se 
jim po sázení stýskalo a že shromáždili prostředky 

ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ

na 30 keřů pro tuto výsadbu. Sázení jsme kvůli 
silnému dešti museli zahájit později. Ale zase nám 
přálo štěstí a po dobu sázení bylo možné pohodlně 
a za sucha pracovat. Zbylé keře jsme tak stihli 
zasadit před další průtrží mračen. Jen ty buřty a 
chleba už pak byly trochu mokré. 

Děkujeme všem za účast a pomoc s výsadbou keřů v 
Panenských Břežanech, a to i panu starostovi a 
místostarostovi, kteří jako vždy přiložili ruce k 
práci a navíc laskavě zajistili občerstvení jako 
odměnu pro sazeče. Výsadba by se neuskutečnila 
bez finanční podpory společnosti Caterpillar 
Foundation a Credendo - Short-Term EU Risks 
úvěrové pojišťovně, a.s. Děkujeme! 

Daniela Příborská, Sázíme stromy

Řešetlák počistivý, dřišťál a hloh v Panenských Břežanech

Třináct statečných z MetLife vysázelo další  
stovky keřů pro Panenské Břežany
Ve čtvrtek ráno 23. listopadu jsme se znovu sešli na 
polní cestě u Panenských Břežan, kde bylo třeba 
dosadit zbylé keře do aleje stromů. Společnost 
MetLife Europe d.a.c. darovala Panenským 
Břežanům krásných zbývajících 230 keřů. Nehlásili 
déšť, což byla dobrá zpráva po výsadbě v minulém 
týdnu. Čekal nás však jiný živel na pokoření, a tím 
byla vichřice. Foukal opravdu silný vítr a my s další 
koordinátorkou Luckou jenom doufaly, že někdo 
dorazí. 

Zaměstnanci z Metlife však dorazili i přes nepřízeň 
počasí! Vzhledem k zimě, který panovala, jsme se 
pustili ihned do práce. První skupinka dam byla 
hned zaučena ve stříhání pletiva na oplocení. 
Ostatní se po zrychlené instruktáži výsadby keře 
také hned systematicky rozdělili a sázeli jeden keř 
za druhým. Tempo měli i kvůli počasí opravdu 
dobré. Podél cesty rychle přibývaly bez, šípek, trnka, 
kalina, dřín či klokoč. A co nás drželo "nad vodou" a 
na zemi při nárazovém větru až kolem 15 m/s? Bylo 
to občerstvení v podobě horkého čaje, kávy a 
perníku, ale hlavně medovina od pana starosty, 
která tentokrát opravdu bodla. V závěru už nás 
čekaly buřty a oheň, u kterého se všichni těšili se 

ohřát. Kde však oheň v takovém počasí rozdělat? 
No přece ve vaničce :). Podívejte se sami ve 
fotogalerii. Fotky sice neumí předat tu větrnou a 
mrazivou náladu, ale my, co jsme byli na místě, 
pamatujeme své. 

Velké poděkování za občerstvení poskytnuté v 
bezobalovém konceptu panu starostovi Martinu 
Hakaufovi a panu místostarostovi Mikuláši 
Véghovi, oba se znovu zasloužili rovněž o veškerou 
perfektní přípravu výsadby. 

Všem 13 statečným z Metlife patří obrovské 
poděkování a uznání za nasazení i vůli vše 
dotáhnout do konce! 

Těšíme se zase na příště, avšak za lepšího počasí :) 

Daniela a Lucka, Sázíme stromy 

(fotografie na protější straně Daniela Příborská, 
Lucie Rajnochová)
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závěru měsíce jsme se na Ovčíně sešli se 
dvěma desítkami občanů naší obce, kteří v 

tomto roce oslavili svá kulatá a půlkulatá životní 
jubilea. Na úvod vystoupily děti z naší základní 
školy s pěkným představením za kytarového 
doprovodu paní učitelky Jitky Hrnčířové. K 
narozeninám jsme s panem místostarostou 

SPOLEČNOST

jubilantům popřáli hlavně hodně zdraví a 
následovalo téměř tříhodinové povídání pod širým 
nebem, které si všichni užili. Pokud vyjde počasí, i 
příští rok se na Ovčíně znovu sejdeme. Příští rok na 
jaře také přivítáme nové občánky naší obce.  

Martin Hakauf

Zářijové setkání jubilantů obce na Ovčíně

(fotografie poskytla paní Marie Schimanek Matt)
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ŠKOLSTVÍ

ilí přátelé, máme se báječně.  

Léto uteklo jako voda a s novým školním 
rokem k nám nastoupili noví kamarádi. Všichni se 
rychle skamarádili a ve třídě je veselo.  

Podzim máme rádi. Nabízí širokou škálu podnětů k 
činnostem a získávání nových poznatků. Tolik se 
toho děje v přírodě. Sklízeli jsme úrodu ze 
zahrádek, aktivně využili procházek k pozorování a 
sběru dozrávajících plodů a poté vše zkoumali a 
využili k různorodým činnostem. Zapojili jsme 

v š e c h n y 
s m y s l y a 
moc nás to 
b a v i l o . 
Hlídali jsme 
s i t a k é 
p o č a s í , 
hlavně jsme 
se těšili, až 
začne foukat 
silnější vítr 
a při první 
příležitosti 
jsme vyrazili 
p o u š t ě t 
d r a k a . To 

n a d še n í v e 
tvářích dětí, když drak létal mezi mraky, bylo 
dokonalé. 

Ač je náš denní program ve skupince pestrý, 
nezapomněli jsme také vyrazit za kulturou a 
poznávat „svět“. Hned v září jsme měli společně s 

dětmi ze školky a školy příležitost dozvědět se něco 
o dravcích a sovách, prohlédnout si je zblízka a 
obdivovat je v letu. V říjnu jsme si báječně užili 
hudebně dramatické představení dua Gábina a 

Katka s názvem Řemesla na hradě.  

Koncem měsíce října jsme vyrazili do 
velkoměsta (do Prahy) do divadla Karla 
Hackera na divadelní představení O 
Sněhurce. Všichni jsme se vraceli nadšení 
jak z představení, tak z celého výletu. 
Musíme děti pochválit, perfektně zvládají 
vhodné a bezpečné chování ve veřejné 
dopravě, v „cizím“ městě i v divadle. 

Vážíme si dobrých vztahů a spolupráce s 
rodiči našich dětí. Rádi spolu trávíme čas, a 
tak jsme se počátkem listopadu odpoledne 
sešli na Ovčíně v rámci hry pro děti s rodiči 
nazvané „Malý, velký plamínek“. Děti s 
podporou rodičů splnily 4 úkoly a za 
odměnu dostaly špekáček, který si upekly na 
ohni.  

Čas letí a my pomaloučku uzavíráme 

podzimní období. Ještě se s dětmi chceme postarat 
o zvířátka v lese, aby v pořádku přečkala zimu. 
Potom už začneme vyhlížet Mikuláše (čertů se 
nebojíme, máme hodné děti :-)). A brzy se skupinou 
rozlehnou tóny vánočních koled, Ježíškovi 
nakreslíme naše přání, vyrobíme si s dětmi i rodiči 
adventní a vánoční výzdobu a budeme se těšit na 
vánoční svátky. 

Mějte se stejně báječně jako my, všem Vám přejeme 
příjemně strávené dny končícího roku a šťastný 
nový rok.  

                             kolektiv DS

Jak se máme v dětské skupině?
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etní prázdniny byly v plném proudu. A mezitím, 
co žáci naší školy zažívali různá dobrodružství, 

při kterých navazovali nová přátelství, paní učitelky 
z mateřské školy za značné pomoci svých rodinných 

příslušníků připravily učebnu a hernu školky na 
plánovanou rekonstrukci. Nábytek, technologické 
zařízení i hračky musely pryč. Ve školce 
totiž měla proběhnout výměna 
poškozené podlahové krytiny a na 
závěr také výmalba obou tříd, chodby 
i šatny. Práce tedy víc než dost. 
Bohužel, po vystěhování veškerého 
vybavení školky se objevily nečekané 
praskliny a díry ve zdi, které nám ale 
naštěstí ochotně a kvalitně opravil 
velice zručný pan Petr Snášel. Po 
počátečních peripetiích se vše 
vyřešilo k naší spokojenosti a vybraná 
firma mohla začít s výměnou podlahy 
a poté i s výmalbou. Pak už zbývalo 
vrátit vše na původní místo, než začne 
nový školní rok. Poslední prázdninové 
dny paní učitelky využily ke zvelebení 
prostor pro naše nejmenší. Do herny 
p ř i b y l n o v ý h r a c í k o u t e k s e 
senzorickými a grafomotorickými 
prvky, do učebny barevná výzdoba s 
piktogramy. Zvelebeny byly rovněž prostory 1. patra 
základní školy novou výzdobou a dekorací.  

ŠKOLSTVÍ

Společnými silami jsme toto náročné období zvládli 
a výsledek stál rozhodně za to. Tímto bychom 
chtěli poděkovat panu starostovi a místostarostovi 
a dalším členům zastupitelstva obce za schválení 
poskytnutí mimořádného příspěvku k rozpočtu, bez 
kterého by rekonstrukce podlahy v mateřské škole a 
další investice nemohly proběhnout.  

Letní prázdniny utekly jako voda a přiblížil se čas 
našeho setkání. Než se tak stalo, čekal nás obrovský 
kus práce, abychom mohly děti uvítat do 
zrekonstruovaných prostor, kde na ně čekalo 
mnoho novinek a drobné dárečky na uvítanou. Na 
začátku nového školního roku jsme přivítali paní 
Simonu Hojkovou, která pracuje na pozici školního 
asistenta a novou paní učitelku Anetu Snášelovou, 
kterou již děti znaly z loňského školního roku, 
neboť u nás v 2. pololetí pracovala jako školní 
asistentka. 

 Adaptační měsíc proběhl, dle našeho názoru, velmi 
dobře. Všichni se velmi hezky skamarádili, a tak 
jsme mohli začít i s akcemi a výlety. 

Též jsme zahájili celoroční projekt „Řemesla“. Na 
začátku září jsme tedy v rámci projektu navštívili 
farmu se zvířátky, na školní zahradě obdivovali 
sokolníka s dravci a v prvním zářijovém týdnu 
zahájili plavecký výcvik. 

Říjen se nesl ve znamení podzimu a s ním také 

sklizeň jablek, která nás nasměrovala k týdennímu 
tématu JABLKOBRANÍ. Děti si upekly jablečný 
štrůdl a měly zábavné soutěže, jako např. hledání 

Nový školní rok v naší školce
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jablek. Také jsme si plnými doušky užívali podzimní 
přírodu a k aktivitám jsme využili velké množství 
přírodnin. 

Na konci října v naší škole proběhlo společné 
dýňování rodičů s dětmi. Každý si odnesl svoji 
strašidelnou dýni. 

Pomalu, ale jistě se blíží zima a s ní také velké 
přípravy na vánoční besídku a jarmark. Rádi 

ŠKOLSTVÍ
bychom Vás prostřednictvím tohoto článku pozvali 
na již zmiňovanou akci a strávili tak s Vámi 
společně kouzelné adventní chvíle. 

Přejeme Vám všem krásný nadcházející vánoční 
čas. 

kolektiv MŠ 

Nabitý program školy pokračuje i po prázdninách
Poslední měsíc školního roku 2022/2023 byl v naší 
škole velice rozmanitý. Nejdříve jsme parádně 
oslavili Den dětí – opět nechyběly soutěže, kvízy, 
malovaní na obličej a také taneční zábava, dobroty a 
skákací hrad.    

Hned druhý den se vybraní žáci naší školy zúčastnili 
již 4. ročníku recitační soutěže Líbeznická bublina. 
Ve velké konkurenci recitátorů z 2. - 9. ročníků si 
vedli velmi dobře a za své výkony obdrželi krásné 
diplomy, včetně hodnotných cen. Za mimořádně 
skvělý výkon obdržela naše žákyně Emilka Pilgrová 
zvláštní cenu ředitele školy, publika a paní 
knihovnice. 

V p o l o v i ně če r v n a j s m e p o d n i k l i , d í k y 
sponzorskému daru jednoho z rodičů, turistický 
výlet do Hruboskalska. V kratším okruhu jsme si 
přes skalní rozsedlinu - Myší díru prohlédli 

Adamovo lože, kde po urputném boji s drakem 
odpočíval udatný princ Bajaja. Následovalo několik 
vyhlídek, z nichž asi nejhezčí byla Zámecká 
vyhlídka, ze které byl nádherný výhled na zámek 
Hrubá skála a jeho nejbližší okolí. Poslední 

zastávkou byl symbolický hřbitov 
horolezců, kam chodí lidé zavzpomínat 
na ty, kteří na svoji lásku k horám 
doplatili cenou nejvyšší. 

Velmi očekávanou červnovou akcí byla 
„Přespávačka ve škole“. A protože zájem 
byl obrovský,  rozdělili jsme se do dvou 
tříd. Děti s sebou z domova přinesly, 
kromě potřebných věcí, i spousty dobrot. I 
naše paní kuchařka pro děti připravila 
malé občerstvení. Když jsme si připravili 
věci na spaní – spacáky, deky a polštáře, 
vyrazili jsme na školní zahradu, kde jsme 
hráli fotbal, na schovávanou, tvořili v 
písku… a po setmění opékali buřty, hráli 
na kytaru a zpívali. A co by to bylo za 
přespávačku bez noční bojovky? Ta 
rozhodně nesměla chybět.   

Děti musely projít stezkou odvahy, která 
byla vyznačena lucernami a vedla všemi 
zákoutími zahrady. U jednotlivých 
stanovišť děti nalezly na kartičkách slova. 

Z těchto slov musely sestavit větu, což byla 
odpověď na hádanku, kterou jim na konci cesty 
položil kouzelný lesní dědeček. Ale nebylo to tak 
jednoduché, občas se totiž po cestě ozývaly 
podivné zvuky a z křoví vykukovala opravdu 
prazvláštní stvoření. Děti ale všechny nástrahy 
ustály, na hádanku správně odpověděly a malá 
odměna tak nikoho neminula. Poté už nastal čas na 
pelíšek a sladký spánek. 

Než zazvonil poslední červnový zvoneček, stihli 
jsme se ještě rozloučit s našimi druháčky výletem 
do nedaleké včelí farmy Jany a Petra Cihlářových v 
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Kopeči, kteří nás osobně farmou provedli. Loučení 
se také týkalo žáků č tvr tého ročníku a 
předškoláčků. Tradičně tato slavnostní událost 
probíhala na školní zahradě, v zahradním 
amfiteátru, kde pozvaní rodiče, prarodiče a další 
příbuzní a také přátelé i příznivci školy zhlédli 
divadelní představení a hudebně-taneční 
vystoupení. Školáci i školkáčci opět předvedli, jak 
moc jsou šikovní a úžasní, a co se za celý školní rok 
naučili. Společně jsme prožili krásné, slunečné 
odpoledne plné pohody a dobré nálady.  

Výletem do řemeslné vesničky a krásné rozlehlé 
bylinné zahrady Botanicus v Ostré jsme příjemně 
zakončili školní rok 2022/2023.  S dětmi jsme si 
užili den plný polytechnických činností v podobě 
starých dobrých a poctivých řemesel. Děti si tak 
například vyzkoušely hrnčířskou dílnu, mincovnu, 
výrobu a zdobení perníků, rýžování zlata, výrobu 
mýdla a loutek nebo lana. Odvážní si prošli místním 
bludištěm.  

A pak už jen zbývalo dětem rozdat vysvědčení. 
Každý školní rok je vždy plný zážitků, tak doufejme, 
že odcházející čtvrťáci (a nejen ti) budou na naši 
školu rádi vzpomínat. My jim přejeme mnoho štěstí, 
zdraví, píle a úspěchů v další cestě za poznáním! 

Tentokrát jsme si prázdniny opravdu užili a 
zamávali jim až 1.září. A v pondělí 4. září vykročili 
vstříc novému školnímu roku! V 1. ročníku jsme 
přivítali 6 ,,prvňáčků“, kteří za podpory svých rodin 
a ostřílených spolužáků ,,druháků“ vstoupili do 
školního světa. 

A než jsme se po prázdninách rozkoukali a 
zadaptovali, začal i plavecký výcvik v Neratovicích.  

V polovině září nás navštívil sokolník ze 
společnosti TIER se svými dravci a 
sovami, kteří nám předvedli, co vše za 
letu umí a zvládnou. A se zvířátky (nejen 
hospodářskými) jsme se v tomto měsíci 
setkali ještě jednou, tentokrát na farmě 
ve Vědomicích, kam jsme v rámci 
celoročního projektu Řemesla zavítali na 
vzdělávací program s názvem Když jsem 
já sloužil. 

S tématem řemesel, tentokrát na hradě, 
byl spojen i děj divadelní pohádky 
hereček Gábiny a Katky, které ve svém 
představení zapojily děti do děje a při 
pomoci hlavnímu hrdinovi s nimi 
rozvíjely řečové schopnosti, smyslové 
vnímání a jemnou motoriku.  

Na Světový den zvířat 4.10. jsme na 
školní zahradě uspořádali Petday aneb odpoledne 
s domácími mazlíčky, kde nám žáci mohli 
představit  svá zvířátka a blíže nás s nimi 
seznámit. Počasí nám přálo a domácí mazlíčci i 
jejich chovatelé se prezentovali skvěle. 

Svou disciplinovaností, shovívavostí a umem nás 
naprosto nadchli canisterapeutičtí  pejsci - fenky 
Connie a Lemon, které se dětem, při prezentaci v 
obou třídách, naprosto oddaly. 

V rámci projektu Hrdá škola nás čeká několik 
netradičních dní. Již proběhl Suit-up day, kdy děti 
i paní učitelky dorazily do školy ve společenském 
oblečení a v plánu jsou ještě např. Den bez batohů 
či Den her. 

Poslední říjnový den jsme si dopoledne v maskách 
zařádili v halloweenském průvodu obcí a 
odpoledne si, za pomoci rodičů, vydlabali a 
vyzdobili dýně při společném Dýňování. 
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Manuální zručnost budeme rozvíjet ještě při 
návštěvách sklářky a skláře, kteří si pro nás, kromě 

přednášky, připravili i praktické ukázky a dílničku, 
ve které si děti vyfouknou a ozdobí vlastní skleněné 
výrobky.  

Další vlastní tvorbu pak nabídneme na vánočním 
jarmarku, který se uskuteční před vánočním 

vystoupením našich žáků na zahradě školy. 
Předcházet mu bude zpívání u rozsvícení 
vánočního stromečku na 1. adventní neděli, 
mikulášská návštěva Čechovy stodoly a vánoční 
dobrý skutek s názvem Krabice od bot, kdy pošleme 
dárky sociálně znevýhodněným dětem. 

Kromě tvůrčích a manuálních schopností 
nezapomínáme rozvíjet i ty rozumové.  

Před podzimními prázdninami děti besedovaly s 
panem policistou z MP Odolena Voda Jakubem 
Stupkou o bezpečnosti při cestě do a ze školy. 
Preventivně bude zaměřena i přednáška školní 
metodičky prevence o šikaně a kyberšikaně a 
zásady zdravého životního stylu nám připomene 
vzdělávací pohádkový program Zdravík a zvířátka z 
kouzelného lesa. 

Zapojili jsme se také do výtvarných soutěží Ekofór 
hnutí Brontosaurus a Člověk ve všech jeho 
podobách Základní školy Líbeznice.  

kolektiv ZŠ 

Školní rok 2023/24 nás i ve školní družině přivítal 
krásným a slunečným počasím, a tak děti trávily 

volný čas venku na školní zahradě nebo v 
nedalekém lese. S příchodem podzimu jsme s dětmi 
společně pozorovali změny v přírodě. Naše časté 
téma k povídání byl život živočichů v lese, ale i to, 
jak se v lese máme správně chovat a jak můžeme 
přírodě pomoci. Na vycházkách jsme sbírali listy a 
přírodniny a postupně jsme v družině tvořili 
podzim našima očima.  

Každý den se věnujeme čtení zajímavých příběhů. 
Děti, zejména ti nejmladší, nosí do družiny své 
oblíbené knihy a my se pak těšíme, až z nich 

budeme číst a objevovat nová dobrodružství. 
Společně si také vyprávíme, co zajímavého jsme 
zažili, co jsme poznali nového a veselého, takže o 
veselé příhody není nouze.  

Na "Den mazlíčků" si děti své domácí mazlíčky 
nejen krásně namalovaly, ale vyprávěli jsme si i 
veselé příhody, které jsme se svými mazlíčky zažili. 
Vyprávění to bylo opravu veselé a užili jsme si při 
něm hodně zábavy. V říjnu jsme také oslavili "Den 
stromů", kde jsme si povídali o tom, jak je důležité o 
stromy i lesy pečovat. Děti dobře znaly, co nám i 
ostatním živočichům lesy v ekosystému přináší a co 
by se stalo, kdybychom o ně přišli.  

A co nás ještě čeká na podzim? Spoustu 
podzimního tvoření, společné "dýňování" s rodiči a 
těšíme se také na pouštění draků a podzimní 
výzdobu.  

Čas utíká jako voda, a tak už brzy začneme s 
přípravou výroby drobných vánočních dárků a přání 
pro své blízké. A už teď se těšíme na setkání na 
vánočním jarmarku, kde naše výrobky uvidíte a kde 
budete mít možnost si je zakoupit. Vánoční čas pak 
vyvrcholí společným vánočním vystoupením dětí 
na školní zahradě.  

školní družina

Ani ve školní družině se rozhodně nenudíme!
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Z jednání zastupitelstva obce
astupitelstvo obce dne 18.05.2023 

• schválilo účetní závěrku příspěvkové 
organizace Základní škola a Mateřská škola 
Panenské Břežany za rok 2022 a rozhodlo o 
rozdělení hospodářského výsledku tak, že zisk z 
hlavní činnosti ve výši 15 408,90,-  Kč a zisk z 
vedlejší činnosti ve výši 44 539,- Kč bude 
převeden do rezervního fondu této příspěvkové 
organizace, 

• schválilo účetní závěrku obce Panenské Břežany 
za rok 2022, 

• schválilo závěrečný účet obce Panenské Břežany 
za rok 2022 spolu se zprávou o přezkoumání 
hospodaření obce a vyjádřilo souhlas s 
celoročním hospodařením obce, a to bez výhrady, 

• v souladu s § 84 odst. 2 písm. g) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů delegovalo pana Mgr. 
Martina Hakaufa a jeho náhradníky pana Mgr. 
Martina Kupku a pana Libora Lesáka jako 
zástupce obce Panenské Břežany k zastupování 
na valné hromadě společnosti Vodárny Kladno – 
Mělník, a.s., konané dne 25. května 2023.  

Zastupitelstvo obce dne 22.06.2023 

• určilo, že pro výkon funkce starosty obce bude 
člen zastupitelstva obce od 1.9.2023 uvolněn, 

• schválilo rozpočtové opatření č. 7, 

• schválilo poskytnutí mimořádného finančního 
příspěvku příspěvkové organizaci Základní škola 
a Mateřské škola Panenské Břežany ve výši 500 
000,-Kč na pořízení výukových pomůcek a 
stavební úpravy budovy školy, 

• schválilo poskytnutí individuální dotace ve výši 
55 000,- Kč spolku Břežanka, z.s. za účelem 
pořádání hudebního festivalu Verbíř Fest, 

• schválilo smlouvu o územním rozvoji mezi obcí 
Panenské Břežany a společností RETAIL D8 s. r. 
o., IČO 11829893, se sídlem Chemická 951, 148 
00 Praha 4 – Kunratice, zastoupená Jakubem 
Špačkem, jednatelem. 

Zastupitelstvo dne 14.09.2023 

• jmenovalo Ing. arch. Lenku Obstovou a Mgr. 
Markétu Slabou členkami Školské rady Základní 
školy Panenské Břežany, 

• schválilo prodej části pozemku parc. č. 453/1 
označenou geometrickým plánem pro rozdělení 

pozemku č. 819-668/2022 vyhotoveným spol. 
GEOVIA s.r.o. jako pozemek parc. č. 453/8, o 
výměře 17 m2, a části pozemku parc. č. 453/4 
označenou geometrickým plánem pro rozdělení 
pozemku č. 819-668/2022 vyhotoveným spol. 
GEOVIA s.r.o. jako pozemek parc. č. 453/9, o 
výměře 15 m2, obě nacházející se v k. ú. 
Panenské Břežany a obě zapsány na listu 
vlastnictví č. 10001 u Katastrálního úřadu pro 
Středočeský kraj, katastrální pracoviště Praha-
východ, z majetku obce Panenské Břežany 
kupujícímu Ředitelství silnic a Dálnic ČR, se 
sídlem Na Pankráci 546/56, 140 00 Praha 4, 
zastoupeného Ing. Tomášem Grossem, PhD., 
ředitelem Závodu Praha, a to za celkovou kupní 
cenu ve výši 12 600,- Kč s tím, že veškeré náklady 
spojené s prodejem nemovitosti, včetně nákladů 
na pořízení geometrického plánu a odhadního 
posudku, hradí kupující, 

• schválilo Smlouvu o spolupráci veřejných 
zadavatelů na akci „III/24210 Dolínek – 
Panenské Břežany“ uzavřenou mezi obcí 
Panenské Břežany a Krajskou správou a údržbou 
silnic Středočeského kraje, p. o., se sídlem 
Zborovská 11, 150 21 Praha 5, zastoupenou Ing. 
Alešem Čermákem, Ph.D. MBA, ředitelem. 

Zastupitelstvo obce dne 15.11.2023 

• schválilo přijetí dotace z rozpočtu Středočeského 
kraje, v rámci Programu 2021-2024 pro 
poskytování dotací na rozvoj obcí do 2000 
obyvatel ze Středočeského Fondu obnovy 
venkova v rámci Tematického zadání Veřejná 
infrastruktura, a uzavření veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí dotace na akci „Víceúčelové hřiště 
Panenské Břežany“, 

• schválilo rozpočtové opatření č. 13, 

• schválilo prodej části pozemku parc. č. 454/1 
označeného GP pro rozdělení pozemku č. 
841-238/2023 jako pozemek p. č. 454/8 v k. ú. 
Panenské Břežany o výměře 43 m2, zapsaného 
na listu vlastnictví č. 10001 u Katastrálního 
úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální 
pracoviště Praha-východ, z majetku obce 
Panenské Břežany kupujícímu SJM P. N. a L. N., a 
to za kupní cenu ve výši 21 500 Kč s tím, že 
veškeré náklady spojené s prodejem nemovitosti 
hradí kupující. 

ze zápisů zpracovala Věra Dobrevová
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